
得意机械 YW100自动压弯机

产品名称 得意机械 YW100自动压弯机

公司名称 张家港市得億机械制造有限公司

价格 面议

规格参数

公司地址 塘桥镇鹿苑刘村村

联系电话 0512-58356986 13921965319

产品详情

1．改转模为压模的弯管原理，使驱动更直接，结构更精巧。
2．竖直方向压模弯制，大大的扩展了弯管空间。
3．弯管过程中无需夹紧，且特别设计顶出机构、放、取管方便，弯管周期短，效率高。
4．主要适用于弯管跨度大，或有多角度折弯的各种型材的加工。
5．是单、双头液压弯管机系列的必要补充。www.jsdyjx.com Machine Features: 1. The bending principle of
changing the transfer mould to press mould makes the driving more directly and the structure finer. 2. The bending
through press mould in vertical direction greatly expands the bending space. 3. lt's designed no clamping in bending
and specially with the ejecting mechanism, which enables easy taking and placing of pipes, short bending circle and
high efficiency. 4. It is mainly applicable to process various sections with large bending span and multiple bending
angles. 5. It is the necessarbt supplement to single and double head hydraulic bending machine.
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